
www.klnoviny.cz

Čtrnáctideník        Číslo 14/09        16. července 2009           zdarma

Město Klášterec nad Ohří

Klášterecké hudební prameny 2009 

Vše má svůj začátek a konec. O víkendu dozněly poslední tóny devítidenního hudebního maratonu. Utichla pódia jak v prostorách zámku, tak i v 
kostele Nejsvětější Trojice. Festivalové koncerty Kláštereckých hudebních pramenů, které navštívilo celkem 1559 diváků, jsou minulostí. Milovníci 
tohoto žánru budou trávit neuvěřitelné hudební zážitky zřejmě ještě dlouho. Během osmi dnů se na koncertech představili špičkoví umělci  klasic-
ké hudební scény. Fantastickým zážitkem bylo určitě vystoupení světoznámé sopranistky Gabriely Beňačkové, ohromný zájem vyvolal stejně jako 
v loňském roce multižánrový projekt Vivaldiano. Po uplynulých čtyřech ročnících se na festivalu poprvé představil také zahraniční host. - klavírista 
Francois Glorieux (Belgie), jehož služeb dlouho využíval i nedávno zesnulý Michael Jackson. K vidění a hlavně slyšení bylo mnoho dalších vynikají-
cích špičkových umělců. Nemůžeme samozřejmě opomenout hlavního protagonistu celého projektu - houslového virtuosa Jaroslava Svěceného. 
Ten, kdo nenavštívil ani jeden koncert, může litovat, ale ještě má možnost nasát atmosféru festivalu alespoň prostřednictvím internetových stránek 
zámku v Klášterci nad Ohří (www.zamek-klasterec.cz), kde je k dispozici fotogalerie z celého festivalu, jak šel den po dni.                                         -rony-

Kraj chce využívat dotace
na kulturu z EU
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Začátek prázdnin je v kláštereckém 
Kulturním domě neodmyslitelně spjat 
se stepem. Již 18 let se sem pravidelně 
sjíždějí stepaři a stepařky z celé České 
republiky, a někdy i ze zahraničí, aby 
zde pod dohledem mistra světa ve 
stepu Pavla Hrubce pilovali své umění. 
Za dobu jejich konání prošlo stepař-
skými kurzy pro pokročilé tanečníky 
více než 700 stepařů z různých koutů 
Evropy. Tradičními účastníky bývají 
stepaři z Polska či Slovenska. V letoš-
ním roce přijelo do Klášterce protanco-
vat své stepařské botky na 27 kurzistů. 
Zatímco naši východní sousedé zůstali 
tentokrát doma, Poláci jsou letní škole 
stepu stále věrní. 
„V letošním roce jsou stepařské kurzy 
trochu jinak zorganizované. V předcho-
zích ročnících přijížděli kurzisté na celý 
týden, tentokrát měli možnost zvolit i 
zkrácenou variantu: středně pokročilí od 
soboty do úterý a pokročilí od středy do 
soboty. Myslím si, že je to dobré řešení. 
Jak s ohledem na rozdílnou úroveň jed-
notlivých kurzistů, tak třeba vzhledem k 

Město Klášterec nad Ohří a Klub pro spolu-
práci se zahraničním tímto informují o pláno-
vané aktivitě ke zkvalitnění života seniorů.

GALM
Program pro zvýšení fyzické kondice a psy-
chické pohody v důchodovém, nebo těsně 
předdůchodovém věku. Série dlouhodo-
bého nenáročného cvičení v malém kolek-
tivu vede k výraznému zlepšení kondice, 
zdravotního a psychického stavu. Program 
pochází z Holandska, kde již má za sebou 
mnoho úspěchů.

POKUD JSTE SENIORSKÉHO VĚKU , CÍTÍTE 
SE Z FORMY, NEBO OSAMĚLÍ, JE TENTO 
PROGRAM URČEN PRÁVĚ PRO VÁS. 

PRO VÍCE INFORMACÍ KONTAKTUJTE PANÍ  
Mgr. LENKU ANTOLOVOU +420 474 359 645

Klapot stepujících bot

Rozhovor s Bc. Janou Ryšánkovou

Zlato z mistrovství Evropy

putuje do klášterecké loděnice
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Velký úspěch kanoisty Jana Říhy
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Farníci mají nového faráře
Představuje se kněz R.D. Artur Ściana 

Fotografi e v novinách označené tímto symbo-
lem vás upozorní, abyste navštívili náš server www.klnoviny.cz

Naleznete zde galerie fotografi í ze života města, kulturních a sportovních událostí

Pro seniory - GALM

jejich možnosti čerpání dovolené. Kdo 
měl samozřejmě zájem, mohl absolvo-
vat celý týdenní kurz,“ vysvětluje ředitel 
kulturního domu Antonín Trejbal jed-
nu z novinek letošního ročníku. Tou 
další byly ukázkové hodiny stepu pro 
veřejnost. „Chtěli jsme dát lidem mož-
nost na vlastní oči vidět, jak probíhá 
výuka stepu,“ dodává ředitel Trejbal. 
Kdo ví, možná tak tento původem 
afroamerický tanec najde v Klášterci 
nové příznivce.                                    -lara-

Pořadatelé touto cestou děkují Ústeckému kraji, který akci fi nančně podpořil, a hejtmance Janě Vaňhové, jež převzala nad festivalem 

záštitu. Klášterecké hudební prameny rovněž podpořily ČEZ a.s. a Severočeské doly a.s. Poděkování patří také umělecké agentuře 

Subiton s.r.o. a panu Jaroslavu Svěcenému, paní Zoře Kutálkové a Základní umělecké škole za organizaci mezinárodních houslových 

kurzů, Ing. Petru Hybnerovi, všem zaměstnancům Zámku Klášterec nad Ohří a novému faráři páteru Arturu Ścianovi za poskytnutí 

prostor a pomoc při organizaci hudebního festivalu, reklamní agentuře Attractive s.r.o. za návrh a výrobu propagačního materiálu 

festivalu, produkční a umělecké agentuře Josef Polák - Akustika za ozvučení a osvětlení festivalu, paní Lence Ratajové za pomoc při 

organizaci festivalových koncertů, Jozefu Dzurikovi a Městské energii s.r.o. za pomoc před festivalem, panu Manovi za květiny pro 

vystupující umělce, manželům Křížovým za zajištění občerstvení při zahájení festivalu, Kláštereckým novinám a TV Focus za mediální 

podporu a všem ostatním, kteří se na organizaci Kláštereckých hudebních pramenů podíleli.       -OKM a CR, Město Klášterec nad Ohří-

Zatímco červenec bývá v Klášterci tra-
dičně spojen s klasickou hudbou, srpen 
bude již potřetí ve znamení současného 
tance. V areálu zámeckého parku a sala 
terreny se předposlední prázdninový 
týden uskuteční další ročník festivalu 
současného tance s mezinárodní účastí 
SIRAEX 2009. Hlavní program festivalu 
tvoří dny scénického tance v sala terreně, 
které doplňují letní taneční dílny a bohatý 
doprovodný program. 
Dny scénického tance otevře v pondělí 
17. srpna zahajovací představení v podá-
ní mexických, venezuelských a tureckých 
tanečníků. Speciálním hostem večera bude 
sólistka barokní opery Rinaldo Andrea 
Miltnerová.  Následující den se divákům 
představí v komponovaném večeru 
absolventi HAMU a Duncan konzervatoře. 
Na programu je mimo jiné speciální před-
stavení v podání herečky a performerky 
Anny Polívkové či vystoupení Pražského 
komorního baletu Pavla Šmoka. Součástí 
úterního večera v sala terreně bude také 
slavnostní předání divácké ceny SIRAEX 
za rok 2007, kterou získala choreografi e 
Divoké koně v podání Lucie Holánkové. 
Středeční večer bude věnován neprofesi-
onálním souborům. Ale nenechte se mýlit 
názvem večera, soubory jsou velice profe-
sionální a v předchozích ročnících je shléd-
lo nejvíce diváků. Ve čtvrtek 20. srpna čeká 
na diváky komponovaný večer nezávislé 
profesionální taneční scény. V průběhu 
večera dojde i na slavnostní předání divác-
ké ceny SIRAEX za rok 2008. Divákům se 
v loňském roce nejvíc líbila choreografi e 
Angels and Demons v podání Ji Eun Lee. 
Na závěrečný večer si organizátoři pozvali 
několik speciálních hostů: přední členy 
baletního souboru Národního divadla 
Tomáše Rychetského, Sylvu Nečasovou 
a Hanu Turečkovou a skupinu tanečního 
divadla NANOHACH, jehož všechny reali-
zované projekty na sebe strhly pozornost 
kritické i divácké divadelní obce. Týden-
ní festival současného tance zakončí v 
sobotu 22. srpna odpolední představení 
tanečníků letních dílen, kterému bude 
předcházet představení dětských skupin 
scénického tance na louce u sala terreny. 
Defi nitivní tečku za festivalem pak udělá 
rozloučení v rytmu salsy v podání taneční 
školy RUBEN-DANCE. 
Doprovodný program tanečního festivalu 
SIRAEX zahrnuje výstavu velkoformáto-
vých tanečních fotografi í na nádvoří zám-
ku, lekce TAI CHI na louce u sala terreny 
pod vedením Lenky Kolářové a prezentaci 
výtvarných dílen a základní školy prak-
tické. Vstupenky na večerní představení 
budou k dispozici od 1. srpna v budově 
základní umělecké školy. Více informací 
najdete na www.muklasterec.cz v sekci 
aktuality.                                                           -lara-

SIRAEX 2009

PŮJČKY BEZ RUČITELE

5 - 50.000,- Kč
Půjčka až do výše 70%
hodnoty nemovitosti

VOLEJTE: 724 677 035

 VE ZNAMENÍ ZPĚVU ...  
       Gabriela Beňačková

 HUDBA BEZ HRANIC
       Francois Glorieux

 VIVALDIANO 2009
       Michal Dvořák, Jaroslav Svěcený

 Nové číslo vyjde 19. června 2008

Uzávěrka příštího čísla je
11. 6. 2008

Uzávěrka pro inzerenty je
13. 6. 2008

 Nové číslo vyjde 19. června 2008

Uzávěrka příštího čísla je
11. 6. 2008

Uzávěrka pro inzerenty je
13. 6. 2008

 Nové číslo vyjde 13.srpna 2009

Uzávěrka příštího čísla je
05. 8. 2009

Uzávěrka pro inzerenty je
07. 8. 2009



Ekonomická situace se nelepší a město hledá další možnosti, jak ušetřit. Omezení něk-
terých investic v první polovině roku a opatrnost při sestavování letošního rozpočtu už 
nestačí. „Při přípravě rozpočtu na rok 2009 jsme tušili, že situace nebude tak růžová, proto 
jsme daňové příjmy rozpočtovali v nižší výši, než byla skutečnost za rok 2008. Teď se ale 
ukazuje, že to není dostatečné. Ministerstvo fi nancí očekává propad příjmů v porovnání s 
rokem 2008 o 9 až 10 %. To znamená, že rozpočet je třeba snížit ještě o 10 milionů,“ vysvět-
luje složitou situaci vedoucí ekonomického odboru Ing. Dlouhá. Vedení města proto 
předložilo zastupitelům ke schválení rozpočtové opatření, kterým se snižují rozpočty 
jednotlivých odborů. Šetřit se musí na všem – na provozu, na projektech... 
Kromě propadu daňových příjmů se oproti očekávání sníží i kapitálové příjmy. Do 
rozpočtu totiž nepřijde oproti očekávání 2,8 milionu korun za prodej akcií společnosti 
Lázně Evženie strategickému partnerovi Lázním Felicitas. 
Nepříznivá fi nanční situace přiměla vedení města přijmout kromě snížení rozpočtů 
jednotlivých odborů i další úsporná opatření. Vedení města například přistoupilo k 
zastavení tří rozsáhlých projektů, na které město už obdrželo dotace v celkové výši 
přes 100 milionů korun. Konkrétně se jedná o projekty Výstavba lázeňské infrastruk-
tury – regenerace zámeckého parku a lázeňské promenády, Rehabilitace zámeckého 
parku a nábřeží a Rehabilitace zámeckého parku a nábřeží – etapa Optimalizace vod-
ního režimu krajiny. 
„V současné době jsou tyto projekt za hranicemi možnosti města. Finanční spoluúčast 
města by byla relativně vysoká, navíc by to vyžadovalo v budoucnu další výdaje na údrž-
bu, které by navýšily rozpočet města až o 3 miliony korun ročně. Projekty byly původně 
mnohem skromnější, ale v průběhu projekčních prací se postupně navyšovaly. Nutné 
vícenáklady, které by muselo uhradit město, jsme vypočítali na zhruba 10 milionů. A ty 
prostě v rozpočtu nejsou. Projekt regenerace zámeckého parku vznikal v době, kdy se 
fi nanční situace jevila jiná, ale dnes je neakceptovatelný,“ vysvětloval Ing. Stehlík zastu-
pitelům důvod, proč se vedení města rozhodlo dotace odmítnout. Město ale podle 
jeho slov myšlenku na obnovu parku neopouští zcela. „Projekt má v sobě mnoho věcí, 
z kterých budeme vycházet. Například výměna některých keřů a stromů v parku a v uli-
ci Zahradní se jeví jako nutná. Na Státním fondu životního prostředí, který nám přidělil 
původní 30 milionovou dotaci, máme domluveno, že pokud později předložíme menší 
projekt zhruba za 8 milionů, máme velkou šanci, že nám jej schválí,“ vysvětlil další možný 
postup Ing. Stehlík. 
Určitá šance je i v případě sedmdesátimilionové dotace na zámeckou infrastrukturu a 
lázeňskou promenádu z regionálního operačního programu. „Vyčerpali jsme všechny 
možnosti, jak projekt zachránit v jeho původní podobě. Nejme rozhodně jediné město, kte-
ré v této situaci dotace vrací. Máme určitý příslib od regionální rady, že pokud projekt upra-
víme, můžeme v budoucnu opět zažádat o dataci,“ dodal starosta Houška. Argumenty 
vedení města nakonec přítomné zastupitele přesvědčily a ti následně schválili zastave-
ní všech tří projektů a s tím spojené odmítnutí tří již získaných dotací.                       -lara-

Program bohoslužeb

Klášterec nad Ohří

Kostel Nejsvětější Trojice:
neděle                  10.00 hodin
Kostel Panny Marie:
pondělí                   08.30 hodin
středa - sobota                    vždy od17.00 hodin
Boč nad Ohří

1. a 3. neděle v měsíci                      14.30 hodin
(jen v letním období)
Okounov

2. a 4. neděle v měsíci                      15.00 hodin

Kontakt na farnost:

P. Artur Ściana
Kostelní, 431 51 Klášterec nad Ohří
Tel.:  474 375 367
www.volny.cz/makostelnik/uvod.htm
E-mail farnosti:

farnostklasterecnadohri@seznam.cz
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ZPRAVODAJSTVÍ

5. července poprvé sloužil nedělní mši 
svatou ve zdejším kostele nový klášterec-
ký kněz R.D. Artur Ściana. Původem pol-
ský duchovní vystřídal na postu farního 
administrátora Rafala Walu, který v Kláš-
terci působil řadu let. Necelé dva týdny 
po jeho příjezdu jsme novému klášterec-
kému faráři položili několik otázek.

Mohl byste se svým spoluobčanům a 
farníkům představit a prozradit nám, 
jak jste se dostal právě do Klášterce?

Jmenuji se Artur Ściana a od 1. července 
jsem novým farářem v Římskokatolické 
farností v Klášterci nad Ohří. Kvůli odcho-
du mého předchůdce pátera Rafaela 
Wali z litoměřické do ostravsko–opavské 
diecéze a z rozhodnutí litoměřického bis-
kupa Jana Baxanta jsem byl poslán sem, 
abych zdejším spoluobčanům a farníkům 
v kněžské službě sloužil a poskytl duchov-
ní péči. Je mi 30 let a pocházím stejně jako 
pater Rafael z Polska. Na kněze jsem byl 
vysvěcen v litoměřické katedrále v čer-

venci roku 2006. Od té doby jsem působil 
už na několika místech ve funkci kaplana. 
Poslední farnost, odkud jsem přišel do 
Klášterce, byla Ústí nad Labem. Nyní jsem 
byl poslán sem, abych poprvé přejal zod-
povědnost za samostatnou farnost. 

Zdejší farníci jsou určitě zvědaví na to, 
jak to teď bude ve farnosti  fungovat. 

Velmi se na ně na všechny těším. Ta krátká 
doba, co jsem v Klášterci, už nasvědču-
je tomu, že jste velmi milí a otevření pro 
hledání Pana Boha v každodenním životě. 
Spoluobčanům a farníkům zaručuji, že se 
budu snažit pokračovat v tom, co dělal 
můj předchůdce. A možná se pokusím 
vylepšovat vše, co může být ještě hezčí a 
krásnější ve prospěch celého našeho měs-
ta. Na tomto místě bych rád veřejně podě-
kovat páteru Rafaelovi za jeho námahu a 
viditelné výsledky jeho kněžské práce. 

Co všechno zahrnuje ona kněžská služ-
ba, o které jste se zmínil?

Určitě jsou to pravidelné bohoslužby, 
které se konají ve dvou našich krásných 
kostelech. Kromě toho budu také pravi-
delně jezdit na mši svatou do domova 
pro seniory a také do nového azylového 
domu. Budu poskytovat kněžskou službu 
nemocným a trpícím, křtít děti a dospě-
lé, oddávat snoubence, kteří budou mít 
zájem o svatbu v kostele, vyučovat ná-
boženství děti ze základní školy, setkávat 
se jak se starší, tak i s mladší generací, se 
všemi, kdo o to budou stát. Dále se budu 
zúčastňovat pohřbů na přání rodiny 
zesnulého, sloužit mše svaté na úmysly 
dárců a dělat mnoho dalších věcí patří-
cích do té krásné, ačkoli nelehké kněžské 
služby. Samozřejmě nemůžeme také 
zapomenout na všechny naše kulturní 
památky a věřím tomu, že ve spoluprací s 
městským úřadem a dalšími organizace-
mi je společným úsilím dokážeme učinit 
ještě krásnější. Prvním takovým našim 
cílem by mohlo být obnovení nefunkč-
ních varhan v kostele Nejsvětější Trojice, 
kde se mimo jiné konaly některé koncerty 
v rámci pravidelného hudebního festivalu 
Klášterecké hudební prameny.           -lara-

V souladu se zásadami pro udělování grantů na podporu kulturní činnosti z rozpočtu 
města Klášterce nad Ohří na rok 2009 vypisujeme okruh podpory III. Duše podzimu. 
Konečným termínem pro předložení žádosti je 28. srpen 2009. Žádosti jsou předkládány 
do podatelny MěÚ Klášterec nad Ohří. Tento grantový okruh je zaměřen na podporu kul-
turních akcí v období závěru roku se zaměřením na obnovu tradic, folklór, vánoční zvy-
ky, gastronomii, atd. Maximální výše příspěvku na akci může být až 50 000,- Kč a může 
tvořit až 70% nákladů. Realizace akce musí proběhnout od 30. 9. 2009 do 31. 12. 2009. 
Podmínky grantu jsou zveřejněny na webových stránkách www.klasterec.cz. Konzultace 
je možné provádět na odboru OKM a CR MěÚ Klášterec nad Ohří.U
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Aby byla kulturní akce úspěšná, potřebuje minimálně tři 
věci - zájem veřejnosti, zapálené organizátory a štědré 
sponzory. V případě Kláštereckých hudebních pramenů 
podal Klášterci pomocnou ruku spolu s dalšími i Ústecký 
kraj.  O tom, jakou důležitost přikládá kraj podpoře kultu-
ry, jsme si na jednom z festivalových koncertů povídali s 
Janou Ryšánkovou, členkou rady Ústeckého kraje zodpo-

Kraj chce na kulturu 

vědnou za oblast kultury, památkové péče a sociálních 
věcí. 

Ústecký kraj fi nančně podpořil festival Hudební pra-
meny, naopak místní divadelníci se pro letošek pří-
spěvku od Ústeckého kraje na pořádní Divadelních 
žní nedočkali. Jak vůbec funguje dotační politika 
Ústeckého kraje v oblasti kultury a je konkurence 
zájemců o váš příspěvek velká?
Každým rokem ÚK vyhlašuje dotační programy jak na 
podporu tzv. „živé kultury“, což jsou divadelní a hudební 
přehlídky, postupová kola soutěží a kulturní akce měst a 
obcí, občanských sdružení atd., tak dotační titul na záchra-
nu kulturních památek. Zájem o oba dotační tituly je velký, 
mnohonásobně převyšuje možnosti krajského rozpoč-
tu. Pro představu, v letošním roce jsme na živou kulturu 
obdrželi žádosti za 20 mil., k rozdělení jsme měli 3,3 mil., 
na kulturní památky to byly žádosti za 90 mil., k dispozici z 
krajského rozpočtu bylo 20 mil. Finanční objem programu 
se sice vyšplhal na 20 mil. poprvé v historii kraje,  přesto je 
zájem jak ze strany měst a obcí, tak církve i fyzických osob 
obrovský a není možné všechny zájemce uspokojit.  

Ústecký kraj provádí v těchto týdnech veřejná výbě-
rová řízení na poskytovatele sociálních služeb v jed-
notlivých oblastech kraje. Mezi novými sociálními 
službami bude například i azylový dům v Klášterci, 
který bude provozovat občanské sdružení Naděje. 
Na základě čeho vybíráte poskytovatele a kdo urču-
je, jaké sociální služby budou v tom kterém městě či 
regionu poskytovány?
Sociální služby, které jsou tímto projektem z evropských 
peněz podporovány, byly konzultovány a vybrány s městy 
a obcemi na území kraje. Celkové náklady projektu činí 340 
mil. Kč, přičemž jsou plně hrazeny z fi nančních prostředků 
Evropského sociálního fondu a státního rozpočtu ČR. Co 
do celkových nákladů a rozsahu aktivit patří projekt mezi 
největší neinvestiční projekty realizované Ústeckým kra-
jem. V situaci, kdy jsou dotace Ministerstva práce a soci-
álních věcí ČR na podporu poskytování sociálních služeb 
snižovány, nabízí projekt alespoň pro část poskytovatelů 

 Nový klášterecký kněz R.D. Artur Ściana

Zastupitelé schválili odmítnutí tří dotací 

NABÍZÍME:
Pronájem a montáž fasádní-
ho lešení značky Plettac šířka 
70cm.

K dispozici až 2000 m2

Pronájem montážní pojízdné 
plošiny o pracovní výšce až 
13,6m

•

•

Pronájem a montáž fasádního lešení

Klášterečtí farníci mají od července nového faráře

 Senátor parlamentu ČR PaedDr.V. Homolka, Bc. Jana Ryš

až 50 000 Kč
na dobu 7 až 12 měsíců

hotovost až do domu

měsíční splátky

•

•

•

+420 602 114 911
+420 774 420 526

www.smar tpujcka.cz

HLEDÁME OBCHODNÍ ZÁSTUPCE

Ze zámecké věže je nádherný výhled na 
město. Na vrchol novogotické věže s cim-
buřím proto směřuje celá řada návštěv-
níků zámku. Ti budou mít nyní o důvod 
víc, proč absolvovat namáhavou cestu 
vzhůru. Interiér věže se se začátkem léta 
proměnil v originální galerii. Nově vyma-
lované zdi zdobí fotografi e Vladimíra 
Dolejšího a Josefa Stiburka. Více než tři 
desítky snímků z cyklu Afrika 2008 jsou 
prvními exponáty v nově fungující gale-
rii v zámecké věži. K vidění zde budou až 
do konce srpna. Nový výstavní prostor je 
další z celé řady vítaných změn, které na 
kláštereckém zámku inicioval jeho nový 
ředitel Petr Hybner.                               -lara-

Zámek otvírá 
galerii ve věži

Alex Dytrych

Petr Polák

Noví občá

Vojtěch Janouch

Jakub Kneys

koupí pohledávky

za fi rmou MV Stavby, s.r.o., IČO 27292801, se sídlem  Jungmanova  

621, 432 01, Kadaň

a dále za panem Miroslavem Vránou, Radonice 90, 431 55 Radonice

KAVINEK & partneři, v.o.s., advokátní kancelář
Advokátní kancelář KAVINEK & partneři, v. o. s. 

se sídlem Králodvorská 16, 110 00 Praha 1

Nabídky zasílejte na adresu kanceláře nebo na email : pavel.kavinek@akkavinek.cz 
nebo telefonicky na tel. 602 362 918



Město Klášterec nad Ohří bylo díky zdejšímu pobytu barokního sochaře Jana Brokofa 
vyšperkováno v letech 1685-1687 sousošími, která nejsou dodnes překonána a která 
významně doplňují historický rámec našeho města. Zvláštní úctě a sympatii se ovšem těší 
také několik sousoší sv. Jana z Nepomuku, jehož kult jako ochránce byl rozšířen po celé 
střední Evropě. Do pozornosti návštěvníků města se ale dostává především socha sv. Jana 
z Nepomuku z roku 1754, která se od doby svého zrodu nachází u přemostění Širokého 
potoka na rohu Tyršovy ulice, v bezprostřední blízkosti obchodu s porcelánem manželů 
Mudroňkových. Na tomto zvláštním místě vydržela socha světce dodnes navzdory něko-
lika pokusům ji z moci úřední přemístit. 
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KULTURA / ŽIVOT VE MĚSTĚ

využívat dotace z EU

Již jen pár hodin zbývá do zahájení Vysmátého léta 2009. Hudební festival pod kadaňskými hradbami, který loni nav-
štívilo přes 8 tisíc diváků, se bude konat v sobotu 18. července 2009 od 10 hodin. Každý rok organizátoři šplhají o kou-
sek výš na pomyslném žebříku. A jinak tomu nebude ani letos. Hlavní scéna bude opět monstrózní a jak nám řek-
li pořadatelé, takovou scénu a zvuk můžete vidět a slyšet pouze na top festivalech, jakými jsou Rock for People nebo 
Benátská noc! Největší novinkou, kterou mohli pořadatelé letos přidat díky podpoře města, je druhá, „hradní“ scéna pod 
Kadaňským hradem. Zde si na své přijdou hlavně rockověji zaměření fanoušci. Skupiny na obou scénách se budou stří-
dat, takže tomu, kdo bude chtít, vystoupení žádné kapely neunikne. Letošní festival bude hudebně barevnější, nebude 
chybět pohoda ani náležité občerstvení podpořené čistotou a tříděním odpadů. Přijet do Kadaně se vyplatí celé rodině.
A koho letos v Kadani uvidíme a uslyšíme?
Hlavní scéna: Hot Pants, UDG, Marek Ztracený, Kryštof, Vypsaná fi xa,Desmod, Sto zvířat, Cocotte Minute, Eddie Stoilow, 
MIG 21, Chinaski
Hradní scéna: Innominado, Keks, Už jsme doma, E!E, Arakain, X-left to die, Lety Mimo, Švihadlo, Hudba Praha, Blue Eff ect

Zbývá už jen pár hodin a budete vysmátí 

POHŘEBNÍ SLUŽBA - FRANTIŠEK BARÁK
OZNAMUJE, ŽE OTEVŘELA POBOČKU

V KLÁŠTERCI NAD OHŘÍ

Již nemusíte smuteční náležitosti vyřizovat v Kadani. 
Navštivte nás v naší pobočce

na náměstí Dr. E. Beneše č. 10 (vedle pošty)
a my už pro Vás vše zařídíme. 

Otevírací doba: po - pá 8.00 - 14.00 hodin

Telefon:  474 332  218, 602 475 251, 602  491 050

Zároveň si Vás dovolujeme informovat, že nás najdete také v Kadani. Pohřební služ-
ba František Barák se přestěhovala z obřadní síně na hřbitově v Kadani do nových 
prostor ve Vrchlického ulici č.172 (na náměstí za lékárnou doprava).

Otevírací doba: po - pá 8.00 - 14.00 hodin

Telefon:  474 334  618, 602 475 251, 602  491 050

Máme pro Vás ale i službu navíc !!
Nemusíte za námi chodit do kanceláře,

my přijedeme za Vámi. 
Na vaše přání zajdeme až k Vám do bytu a náležitosti

ohledně pohřbu vyřídíme přímo v soukromí Vašeho domova.
Na našich telefonech jsme k dispozici

denně 24 hodin

- především z řad neziskových organizací v kraji - stabilní 
smluvně zajištěné fi nancování na tři roky. Poskytovatelé 
jsou vybíráni na základě podmínek veřejného výběrového 
řízení, kde podle metodiky MPSV hlavním kritériem je cena 
poskytované služby.

Nejen Ústecký kraj, ale prakticky celá Česká repub-

lika se v současné době potýká s hospodářskou 
krizí, ke které se v posledních dnech přidružily niči-
vé povodně. Zbývají v takové situaci v krajském 
rozpočtu fi nanční prostředky právě na kulturu, 
památkovou péči a oblast sociálních věcí? To bývají 
tak trochu „popelky“ i v době příznivé, což teprve v 
časech krize. 
V těchto resortech skutečně znatelně peníze chybí, a to 
nejen na úrovni krajů, ale i na celostátní úrovni. U sociální 
oblasti je to dáno dlouhodobě nesystémovým fi nanco-
váním této oblasti. Peníze v systému sice jsou – stát lidem 
poskytuje příspěvek na péči - ale lidé si tyto peníze v řadě 
případů ponechávají na přilepšenou sobě či rodinným pří-
slušníkům a nenakupují za ně sociální služby, na které mají 
nárok. Poskytovatelé terénních i ambulantních sociálních 
služeb v důsledku toho propouštějí či krachují. Kraje a obce 
na tom nejsou o mnoho lépe, dostávají ze státního rozpoč-
tu na provoz svých zařízení (ústavy sociální péče, domovy 
pro seniory) každým rokem méně, přestože náklady všeho 
druhu rostou.
Kultura je popelkou tam, kde společnost, včetně politické 
reprezentace, upřednostňuje jiné priority, jako je většinou 
sport nebo zábavní průmysl, který mnohdy nemá s kultu-
rou nic společného. Tím netvrdím, že např. sport si podporu 
nezaslouží, nemělo by to však být na úkor ostatních oblas-
tí. Kultura obvykle samofi nancovatelná není a zaslouží 
si podporu ať už z městských a krajských rozpočtů, nebo 
od sponzorů z řad podnikatelských subjektů a nezáleží na 
tom, zda se jedná o podporu profesionálních nebo ama-
térských souborů. Obojí má svůj význam. Mám občas oba-
vu, abychom se v podpoře kulturních akcí neomezili pouze 
na podporu slavností typu vinobraní a dočesných. Stav 
kulturních památek a přístupu k nim, to je téma, které by 
si zasloužilo samostatný prostor. Mnohdy se jedná o hod-
noty, které pokud nezachráníme včas, zmizí nenávratně v 
toku dějin a další generace nebudou mít o existenci sou-
časných kulturních památek ani potuchy. Snažím se pro-
to, aby se jak na sociální oblast, tak na kulturu v krajském 
rozpočtu vždy pamatovalo. Zároveň je třeba se poohlížet 
po externích fi nančních zdrojích, proto se v obou oblas-
tech chystáme jako kraj čerpat i evropské peníze.       -lara-

šánková a místostarosta Miroslav Bilík

Jan Kolman

Petr UllerEliška Gorolová

nci města

Jakub Matějka

Adéla Andělová

Anita Němcová

Socha sv. Jana z Nepomuku vznikla z podnětu městské samosprávy, což dokládají i vzpo-
mínky bývalého občana a rodáka našeho města pana J. Eisse z roku 1990, které na Váno-
ce téhož roku zveřejnil v krajanském listě Klášterec nad Ohří a okolí. Vypráví o náhodě, 
která rozhodla o umístnění tohoto sousoší na místo, kde stojí dodnes, i když jeho osud 
byl zpočátku nejasný. Dědeček pana Eisse - Franz Jackl - byl mimo svého civilního povo-
lání koželuha i radním města Klášterce. Protože páni radní měli vřelý vztah ke kulturnímu 
rozvoji svého města - za vzor jim sloužil majitel panství hrabě František Josef Thun - přijali 
usnesení, že nechají zhotovit sochu oblíbeného světce Jana Nepomuckého v životní veli-
kosti. Když bylo umělecké dílo dokončeno, dopravili jej jednoho nedělního dopoledne na 
žebřiňáku před radnici. V tu chvíli ale všem došlo, že ještě nikdo nerozhodl, kam sousoší 
vlastně postaví. Ve snaze najít vhodné a dostatečně důstojné místo popojížděl žebřiňák 

Za vším hledej ženu ...

se sochou světce za doprovodu všech 
radních sem tam. Hodiny utíkaly a radní 
se stále nemohli dohodnout. Postupně se 
celý transport dostal až do Nového města, 
kde zastavil na rohu ulice, kde stál domek 
pokrývače pana Schustra. Radní se stále 
dohadovali. V tom se ve dveřích protěj-
šího domu objevila paní Jacklová - jen v 
kostkované zástěře, jak si odskočila přímo 
z kuchyně od plotny - která ráznými kroky 
dorazila k bezradným radním a povídá: 
„Koukejte, ať už s tím jste hotovi, nebo budou 
knedlíky tvrdé a rozvařené!“ Ukázalo se, že 
už v této době mělo slovo žen-manželek 
svou váhu. Na okamžik nebyli páni radní 
schopni slova, pravděpodobně mysleli na 
to, že i u nich doma budou knedlíky tvrdé 
nebo rozvařené. Na to pan Jackl povídá: 

„Víte, chlapi, asi bude nejlépe, když postavíme sochu světce tady na mostní pilíř a bude pokoj.“ 
A tak se stalo, že díky knedlíkům a rozhodné ženě v podobě paní Jacklové stojí kamenný 
svatý na mostním pilíři dodnes.
              Podle článku p. J. Eisse a podkladů Dr. H. Sattlera zpracoval Horst Kotouč

 „O NEJHEZČÍ KVĚTINOVOU VÝZDOBU VE MĚSTĚ“
PŘIHLÁŠKA 

Kategorie: * 
 rodinný dům 
 bytový dům   
* Pozn.: Vybranou kategorii označte křížkem

Přihlašovatel:

Jméno a příjmení: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Telefonní spojení: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Přihlášený:

Jméno a příjmení:. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
Adresa výzdoby: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
Popis výzdoby (druh a barvu vysázených květin nebo pnoucích dřevin, orientaci k  uli-
cím nebo význačným orientačním bodům v okolí,  u bytových domů poschodí): 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Datum podání: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
Podpis: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Město Klášterec nad Ohří vyhlašuje soutěž

Termín odevzdání přihlášek je do 31. 8. 2009.
Podrobné informace naleznete na webových stránkách města

www.muklasterec.cz
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Koncem června se konalo pod italskými 
Alpami Mistrovství Evropy v kanoistice 
na divoké vodě. Tento závod byl vrcho-
lem kanoistické sezóny 2009 a zároveň 
vrchol pro kláštereckého kanoistu Jana 
Říhu, který se v letošní nominaci umístil 
na prvním místě a už jen čekal, zda si 
doplní sbírku o další cenný kov.  Ve své 
sbírce má už několik medailí z mistrov-
ství  Evropy i světa, ale  zlato ještě ne.  A 
tentokrát to vyšlo! Jan Říha vyhrál dlouhý 
sjezd i sprint a přivezl si hned dvě zlaté 
medaile. Tento závod byl velmi úspěšný 
nejen pro našeho závodníka, ale také pro 
celou českou výpravu.  

Zlato z mistrovství Evropy putuje do klášterecké  loděnice

Poslední červnovou sobotu se na málkov-
ském fotbalovém stadionu konal tradiční 
turnaj v malé kopané. Pořadatelem bylo 
klášterecké Občanské sdružení SPC Símal-
ka. S účastí dvaatřiceti mužstev se jedná 
o největší jednodenní turnaj v ústeckém 
regionu.

Letní kino
LÍBÁŠ JAKO BŮH
R 2009, 110 minut. Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

25. a 26. července ve 21.30 hodin
Letní kino
TRANSFORMERS: 
POMSTA PORAŽENÝCH
USA 2009, 147 minut, český dabing. 
Mládeži přístupné
Vstupné: 75,- Kč

26. července od 15 hodin
Sala terrena
PRÁZDNINOVÝ PROMENÁDNÍ KONCERT 
Hraje orchestr Milana Baranijaka
Vstupné 20,- Kč

27. července
Městská knihovna
PRÁZDNINOVÉ VEČERNÍČKY
Čtení pohádek pro děti

27. července ve 21.30 hodin
Letní kino
KÁMOŠ K POHLEDÁNÍ
USA 2009, 105 minut, české titulky.
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

27. července
Music Club Pancha
JAMAJSKÁ NOC
Hraje reggae kapela CCTV Allstars 

28. července ve 21.30 hodin
Letní kino
NORMAL
Česko/Finsko/Dánsko 2009, 100 minut. 
Mládeži do 15 let nepřístupné
Vstupné: 75,- Kč

29. července ve 21.30 hodin
Letní kino
MUZIKÁL ZE STŘEDNÍ 3:
MATURITNÍ ROČNÍK
USA 2008, 112 minut, český dabing. 
Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

30. a 31. pátek ve 21.30 hodin
Letní kino
NOC V MUZEU 2
USA 2009, 107 minut, český dabing. 
Mládeži přístupné
Vstupné: 75,- Kč 

31. července od 18. hodin
Zámek - nádvoří
VEČER POD LAMPIONY 2
K tanci a poslechu hraje skupina Tomáše 
Bartáka „Hnedle vedle“
Vstupné 70,- Kč

do 23. července
Zámek - Galerie Thun
VÝSTAVA OBRAZŮ
RICHARDA PACHMANA

do 4. srpna 
Galerie Kryt
VÝSTAVA FOTOGRAFIÍ
PÍSNIČKÁŘE PEPY FOUSKA

do 31. srpna
Zámecká věž
AFRIKA 2008 
Výstava fotografi í Vladimíra Dolejšího a 
Josefa Stiburka 

16. července od 17 hodin
Lázně Evženie – Café wellness
Literární kavárna II.
ČTENÍ FEJETONŮ ZDEŇKY ORTOVÉ 
Pořádá Městská knihovna

16. července od 20 hodin
Zámek - nádvoří
INDIÁNSKÝ VEČER
Vstupné 80,- Kč

16. a 17. července ve 21.30 hodin
Letní kino
HANNAH MONTANA
USA 2009, 102 minut, český dabing.
Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

18. července ve 21.30 hodin
Letní kino
STMÍVÁNÍ
USA 2008, 120 minut, české titulky.
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 75,- Kč

19. července od 13 hodin
Zámek - nádvoří
PUTOVÁNÍ ZÁPECNÍČKA ZA ŠTĚSTÍM
Prázdninová pohádka
Vstupné 20,- Kč

19. neděle ve 21.30 hodin
Letní kino
AUSTRÁLIE
USA 2008, 165 minut, české titulky. 
Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

20. července od 16.30 hodin
Městská knihovna
PRÁZDNINOVÉ VEČERNÍČKY
Čtení pohádek pro děti

20. července ve 21.30 hodin
Letní kino
STRÁŽCI - WATCHMEN
Velká Británie/USA 2009, 161 minut, čes-
ké titulky. Mládeži do 15 let nepřístupné
Vstupné: 70,- Kč

21. a 22. července ve 21.30 hodin
Letní kino
NA ODSTŘEL
USA 2009, 127 minut, české titulky.
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

23. čtvrtek ve 21.30 hodin
Letní kino
ŽIVOT JE BOJ
USA 2009, 105 minut, české titulky.
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

24. července až 28. srpna
Zámek - Galerie Thun
VÝSTAVA OBRAZŮ
VÍTĚZSLAVY KLIMTOVÉ

24. července ve 21.30 hodin

KAM  ZA  KULTUROU .KAM  ZA  KULTUROU ...

Po roční přestávce se na autodráhu nad 
městem vrátil závod aut řízených rádiem 
XRAY Chalenge cup. Seriál se jezdí během 
roku po celé republice, mimo jiné napří-
klad v Blansku, Hradci Králové nebo České 
Lípě.
„Na klášterecké dráze se jedná už o pátý roč-
ník těchto závodů,“ uvedl Martin Kořínek, 
který je hlavním organizátorem seriálu. 
„První dva ročníky probíhaly závody pouze 
v sobotu, ale nyní už třetí rok se závodníci 
sjíždějí na páteční trénink. V sobotu se přes 
den jede jeden závod, večer je vyhlášení 
spojené s posezením a zábavou. V neděli 
pak probíhá další závod seriálu, ale jede se 
v opačném směru.“
Počet závodníků byl letos podobný jako 
vloni. Pár tradičních účastníků sice nedo-
razilo, přibyli však nováčci. Jak se vyjádřil 
Martin Kořínek: „Účast byla podobná jako 
vloni, takže super.“ Závodníci včetně dopro-
vodu zaplnili areál klášterecké dráhy do 
posledního místečka. Auta a stany byly 
postaveny, kde se dalo. A mezi závodníky 
se objevili nadšenci všech věkových kate-
gorií. Závody XRAY Chalenge se jezdí už 
třetím rokem. XRAY je značka podvozku, 

XRAY  Chalenge cup se vrátil opět RC dráhu
od něhož závod také získal jméno. „Tak já se 
tím živím, protože podvozky i auta prodávám 
a zajišťuju servis,“ vysvětloval Kořínek, proč 
vlastně závody organizuje. „Mnoho lidí bere 
tyhle závody jako koníček několika nadšenců, 
ale ve světě se to považuje za normální sport. 
Sem už ta vlna taky přichází. Je to prostě hob-
by sport se vším všudy. Náročná příprava od 
rozebrání a složení podvozku, náročné tré-
ninky a podobně.“
Víkendové závody se vydařily, včetně poča-
sí. Spokojen byl i Martin Kořínek. „Spokojený 
jsem. Samozřejmě jsou tu jako na každé akci 
určité problémy, například s nekázní závodní-
ků, ale to jsou opravdu výjimečné případy.“
Samostatným příběhem je pro Martina 
Kořínka klášterecká dráha, která se běžným 
drahám jinde v republice příliš nepodobá. 
„Klášterecká dráha na nás působí hodně zají-
mavě, byť je nerovná, ten asfalt není ideální,“ 
potvrdil hlavní organizátor. „Ale je to tady 
adrenalinový závod. Dráha je přírodní, ve 
svahu, nemá běžné rozměry, ale tím je právě 
zajímavá. Je to něco jiného, než na co jsme 
zvyklí na drahách v Čechách nebo i v cizině. 
Rozhodně je to pro mnohé z nás neopakova-
telný zážitek.“

Klášterecká sáňkařská dráha pod Jezer-
ním vrchem hostila minulý týden repre-
zentační závodníky. Zatímco Jan Heinc 
a Jaromír Kudera patří stále mezi juni-
ory, Luboš Jíra mladší a Matěj Kvíčala 
postoupili mezi seniory.
„Letošní výcvikový tábor reprezentace 
probíhal ve dvou etapách,“ vysvětloval 
trenér sáňkařské reprezentace Luboš 
Jíra starší. „První etapa probíhala minulý 
týden výcvikovým táborem jednotlivců, 
nyní v Klášterci probíhá výcvik dvojic.“
Letní příprava sáňkařů navázala na 
měsíční pauzu, kterou si sáňkaři užívali 
po úspěšné loňské sezoně. Dvojice Jíra- 
Kvíčala skončila ve Světovém poháru 
na třetím místě a na Mistrovství světa 
v Naganu jim bronzová medaile unikla 
o pouhou tisícinu sekundy. Letošní let-
ní příprava zmíněné dvojice vyvrcholí 
závody Světového poháru seniorů a pří-
padně účastí na Olympijských hrách ve 
Vancouveru.
„V loňském roce byla dvojice Hainc s Kude-
rou nejlépe osmá na závodě v Oberhofu,“ 
dodal trenér Jíra. „Letos by se měli stát 
juniorskou sáňkařskou jedničkou a na 
závodech Světového poháru by se měli 
umisťovat do pátého místa.“
Po výcvikovém kempu v Klášterci se 
juniorská a seniorská dvojice rozdělí. 
Junioři budou pokračovat výcvikem ve 
Smržovce a následnými fyzickými testy. 
První trénink na ledě je čeká na přelomu 
října a listopadu. Senioři Kvíčala s Jírou 
budou od srpna cvičit na ledové dráze 
v litevské Siguldě a na přelomu října a 
listopadu se vydají na olympijskou drá-
hu ve Vancouveru, kde je čeká příprava 
před olympijskými hrami.
Fanoušci sáňkování mohou naše repre-
zentanty vidět první týden v prosinci na 
dráze v Altenbergu, který je jen pár kilo-
metrů od českých hranic.

Sáňkaři trénují na
OH ve Vancouveru

„Sešlo se nám tři sta dvacet hráčů s dopro-
vodem, což je výborné,“ liboval si v průběhu 
turnaje jeho pořadatel Petr Mašek.  „Divá-
ci přišli také a vyšlo i počasí. Mělo pršet, ale 
nakonec je krásně, takže já jsem maximálně 
spokojený.“ V osmi základních skupinách 
po čtyřech mužstvech se fotbalisté utkali 

o postup do fi nálového pavouka. Vesměs 
vyrovnané zápasy přinesly mnoho napí-
navých chvil a dramatických okamžiků. 
Zjímavé dění ovšem neprobíhalo jen na 
trávníku. Pro diváky i hráče byl připraven 
doprovodný program.
„Za sportovní halou probíhají soutěže pro 
děti,“ konkretizoval Mašek doprovodný 
program. „Každé dítě si odnese nějakou 
cenu či odměnu a rodiče si mohou odpoči-
nout u připraveného občerstvení. Pro větší 
děti a návštěvníky tu máme také soutěž ve 
střelbě ze vzduchovky.“ Největší pozornost 
však budila prezentace chomutovského 
autosalonu, v jehož autech se mohli pří-
tomní svézt, nebo si je vyzkoušet.
Vraťme se však k tomu hlavnímu, k tur-
naji v malé kopané. Z dvaatřiceti mužstev 
nakonec vykrystalizovala šestice, která se 
seřadila v následujícím pořadí: Futro, FC ZP 
Glass, Březenecká, Dorost Klášterec, Wel-
fast a Málkov.
„Myslím, že turnaj se velmi vydařil a to přede-
vším díky obci Málkov, která nám poskytla 
tento areál, bez něhož by se turnaj uskutečnit 
nemohl,“ dodal na závěr organizátor akce 
Petr Mašek.

Tradiční turnaj v Málkově vyhrálo klášterecké Futro
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Zdarma: 800 261 128Zdarma: 800 261 128

Obřadní síň:
tel.: 474 336 336, mob.: 776 332 218, 
e-mail: vysocany.kadan@seznam.cz

Konkurz na zpěvačku do hudebního 
teamu s produkcí – POP, ROCK, DIS-
CO, COUNTRY proběhne v Klášterci 
nad Ohří v těchto termínech:
1. kolo 19.7.09 - 2. kolo 26.7.09 
Tel.: 739 740 911 

Pronajmu skladovací prostory v 
Kl.n.O. Alarm připojený na PCO Vizab 
a kamerový systém v ceně nájmu. 
Tel.: 733 124 003 

Hledám paní na hlídání 1,5 let staré-
ho dítěte. 
Tel: 722 913 152

ŘÁDKOVÁ

INZERCE


